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ISFJORD RADIOS VENNER 

Referat fra 
styremøte 

 Dato: 3.06.24   

Kl. slett: 19.00-.21.00  

Sted: Teams  
Til stede: Brita, Birgitte, Hilde, Egil, Therese, Jonas, Signe 
Maria, Ane 
Forfall: Signe og Espen 
 

  

Saker  Beslutning og ansvar 

15/24. Godkjenning av 
referat fra forrige 
styremøte 
Godkjenning av 
innkalling til styremøte 
med eventueltsaker  
og valg av referent 

Forslag til referent; Ane 

Godkjenning av referat fra 
styremøte 18.april - 24.  

Forslag til vedtak; Referat fra 
forrige styremøte godkjennes. 
Agenda for styremøte og 
referent godkjennes  

Referent Ane 
Referat fra styremøte 18. april 2024 og 
agenda for styremøte 03. juni 2024 
godkjent 

16/24 Referatsaker Sesongen er i full gang på 
Isfjord og det skjer administrative 
endringer i BC. Birgitte orienterer 

Det er opprettet en Drop box for 
dokumentarkiv;  

NB offisielle dokumenter legges 
fortløpende på hjemmesiden 

Forslag til vedtak; referatsaker 
tas til orientering 

Styret gratulerer Birgi@e med ny jobb som 
sjef for Basecamp Svalbard. 
Ny@ fra IsFord: 
Ny rigg og nye eiere 
Renate har ansvaret ut juli, og Birgi@e 
starter 1. august. 
Vinteren har vært fin med god gjestemix. 
Vinteren slu@et li@ brå@, men så kom 
dager med fint vær. 
Første blomst er observert og fuglene er på 
plass. 
Til helga skal de ha konsert i naustet med 
japanske musikere «Music and isolaSon» 
Store Norske vant prisen «Facility of the 
year” for solenergiprosjektet. 
Store Norske jobber med å skiVe Sl ny@ 
aggregat.  
Sivert kommer Sl å være mye på Svalbard i 
Sda framover for de nye eierne. 
Brita har vært på Svalbard og informerte 
om Nofima prosjektet med forsøksfiske på 
snøkrabbe. 
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Vedtak: referatsaker tas ,l orientering 

17/24 Arbeidsutvalg Rapporter fra arbeidsutvalg. Send 
gjerne ut skriVlig rapport i forkant 
av møtet slik at styret har et 
underlag 

§ Medlemsarbeid. 
Ved: Egil, Therese, Signe Maria og 
Brita 

§ Bok og boksalg. 
Ved Hilde, Ane og Brita 

§ Web og FB  
oppdateringer /utvikling 

Orientering fra Medlemsgruppa: 
Medlemsverving. 
Arbeidsutvalget har nå ha@ og har 
pågående kampanjer for å verve betalende 
medlemmer Sl IsFord Radios Venner. Vi 
har  

- gå@ akSvt ut Sl Sdligere 
enkeltmedlemmer via kjente 
kontaktpunkt,  

- oppdatert ne@siden Sl IRV og 
akSvitet på Facebook 

- laget flyeren som inviterer Sl ulike 
medlemskap.  

Ny@ av året er familiemedlemskap, 
bedriVsmedlemskap og 
profileringsmedlemskap. 
 
Ny@ er også medlemsbevis som er på vei Sl 
å bli sendt ut Sl betalende medlemmer. 
 
Merk; Renate har planer om å legge verve 
– flyer ut på fastboendesiden <l Basecamp 
for verving i Longyearbyen. 

Resultat. 
Venneforeningen har pr. nå over 40 
betalende medlemmer. Vi har få@ avtale 
for to profileringsmedlemskap (a kr. 4900,-
), blant annet Store Norske Spitsbergen 
Kullkompani.  
 

I Sda som kommer vil arbeidsutvalget 
endre på kampanjemønster, og det må 
jobbes akSvt mot bedriVer og profilerings- 
medlemskap i Sden som kommer. 

Medlemsgruppa har ha@ to – tre møter på 
teams der de har se@ på muligheter og 
fordelt arbeid. 
Gruppa har få@ hjelp av Cecilie Sl 
oppdateringer på ne@siden og produksjon 
av flyer og medlemsbevis. 
Medlemsbevis vil bli sendt ut en gang i 
måneden av Brita 
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Egil har gjort en stor jobb med å 
systemaSsere medlemsinfo og samle de@e 
slik at vi har oversikt over Sdligere 
medlemmer. Liste finnes i Dropbox 

IBAN-løsning kommer på websiden 4.juni. 

Hilde sjekker på Vipps om det går an å 
minne om å oppgi mailadressen sin når de 
betaler medlemskap. 

Brita har laget en liste over mulige 
bedriVsmedlemskap, og tar gjerne imot 
innspill Sl aktuelle bedriVer. 

Prinsipper for livsvarig medlemskap ble 
diskutert. De@e tas opp igjen på neste 
styremøte. 

Orientering fra bok-gruppa: 
I Sllegg Sl å markedsføre boka vår i 
forbindelse med vervekampanje, har 
bokkomitéen jobbet med hvordan boka 
kan markedsføres og selges Sl ulike 
insStusjoner som kan tenke seg å ha 
interesse av å ha eller selge boka 

Det er forberedt for utsendelse av epost og 
det vil bli følge opp med telefonisk kontakt 
samt besøk foreløpig Sl insStusjoner på 
forsommeren: 

InsStusjonene fordeler seg som følger;  

- Bibliotek. Bibliotek langs 
kystlinja og nordover er 
prioritert.  
 

- Museer. Museer med 
Slknytning Sl polarhistorien 
eller tele, meteorologi og 
fyrvesen, samt naturhistorie 

- Interesseorganisasjoner for 
polarhistorie og polare 
områder 
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Lenke Sl liste over insStusjoner deles med 
styret i dropbox for y@erligere innspill.  

Gruppa har laget forslag Sl tekst i e-post 
som Slpasses mo@aker med Slhørende 
«clickbites;  

I Sllegg legges ved flyer om boksalg.  
Alle styremedlemmer oppfordres også Sl å 
tenke gjennom si@ ne@verk; hvem kjenner 
du som har vært på eller har interesse av 
IsFord Radio som kan tenkes å ville ha boka 
vår?  

Innspill kan også sendes på epost Sl 
anehlundberg@gmail.com  

Overse@else av boka Sl engelsk er under 
planlegging. Brita er i gang med en 
prosjekplan og har ha@ møte med 
Adrienne i Z-forlag. Ambisjonen er at boka 
er utgi@ på engelsk innen jul. 

Brita starter opp med søknader for å 
finansiere boka.  

Selv om finansiering ikke er på plass, 
iverkse@er vi AI-overse@else av boka.  

Faglig korrekturlesning: Jonas 

Engelsk språk-korrektur: Tor Edvin Dahl 

Vedtak: Brita fortse=er planleggingen og 
bokkomiteen tar arbeidet videre 

Orientering fra Web og FB-side-gruppa: 

Web-siden trenger nå: 

- Historisk materiale 
- Nyheter om Sltak og akSvitet 

fortløpende  
- Annet som skjer og er under 

planlegging 
- Sterkt fokus på boksalg og 

medlemmer 
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Det er gjort mange oppdateringer på 
IsFordradiovenn.no  

Oversikt over hva som er gjort på IRVs 
ne@sider + markedsmateriell: 

• Oppdatert styresammensetning 
(mangler varamedlem, venter på 
kontakSnfo) 

• Oppdatert styrearkiv med 
AkSvitetsplan 24, Protokoll 
generalforsamling 24, styremøte 
referat 24 � Oppdatert 
Kjempesvenn med Store Norske 
Energi 

• Lagt inn bokanmeldelse 
• Lagt inn flyer medlemskap + justert 

tekst medlemskap 
• Lagt inn ny logo 

profileringsmedlem (SNSK) 
• Lagt inn fredning i historielinje 
• Laget medlemsbevis (er denne 

anvendelig? Jeg kan legge inn navn 
for medlemmer hvis ønskelig) � 
Laget flyer medlemsinfo 

• Laget flyer bok 

Takk <l Cecilie for innsatsen.  

Styret er avhengige av god hjelp fra web – 
gruppa og Krible for å utvikle hjemmesiden 
som ønskelig. Det blir noen kostnader <l 
Krible rundt deIe, men det er lagt inn i 
budsjeIet og må forventes. Hvis noen i 
styret ser noe som bør oppdateres kan det 
gjerne sendes som <ps <l 
brita@sorneset.no , da organiserer Brita 
deIe videre på vegne av styret sammen 
med Cecilie og andre involverte 

 FB-siden lever si@ eget liv, og bør i stor 
grad gjøre det, men vi kan e@er hvert 
vurdere om vi kan gå inn og styre mer eller 
supplere med andre type innlegg. Det er 
særlig vikSg å skape sammenheng mellom 
hjemmesiden og Facebooksiden.  
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Orientering fra historiegruppa: 

Gruppa har planlagt og er i gang med å 
produsere følgende innen utgangen av 
juni:  

- Publisering av Jonas 
sine heVer, laget for 
ulike guideformål på og 
omkring IsFord Radio. 
HeVene er på engelsk 
og overse@es ikke. 
Jonas er i gang med 
små revisjoner. 
Publiseres så snart det 
er klart og styret gir sin 
Slslutning  

- ArSkkel skrevet av 
Oddvar Ulvang om 
hans Sd som 
besetningsmedlem på 
IsFord i to perioder.  

Gruppa ønsker innspill Sl webinnhold for 
høsten. 

- Historier som ikke kom med i 
boka? 

- Fest, markeringer og tradisjoner? 
- MiljøperspekSvet? 
- Tidligere besetningsmedlemmer? 
- Kvinnelige besetningsmedlemmer? 
- Flora og fauna, utvikling?  
- Annet?  

 Innspill kan sendes 
Jan.Losnedal@tonsberg.kommune.no 
fortløpende 

Gruppa vil komme Slbake Sl styret senest 
august – 24 med plan for produksjoner og 
publiseringer for høst -24.  

Styret diskuterte hvorvidt Jonas sine 
guideheVer bør ligge bak betalingsmur, og 
om de evt skal trykkes og selges i stedet for 
å legge de åpne for alle på ne@. Styret er 
enige om at Jonas si@ materiale har høy 

mailto:Jan.Losnedal@tonsberg.kommune.no
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grad av historisk og vitenskapelig 
korrekthet, det ligger mye arbeid bak, at de 
derfor er svært verdifulle og bør håndteres 
klokt. 

Vedtak: 

Kortere ar,kler blir publisert nå, men ikke 
heDene i sin helhet. Styret drøDer videre 
senere hva vi gjør med Jonas si= verdifulle 
materiale 

 
18/24 Arrangementer Et av venneforeningens mål i -24 er 

økt synlighet og bedre forankring av 
venneforeningens arbeid. For økt 
synlighet foreslås to større 
arrangementer Sl høsten/ før jul.  
 -Målgruppe avklares og  

Et av venneforeningens mål 
i -24 er økt synlighet 

Forslag ,l vedtak; Det 
gjennomføres to arrangementer i  

venneforeningen høsten -24 

Styret diskuterte hva som kan være 
arrangementer.  

Norsk polarklubb har invitert oss Sl et 
arrangement i høst på e@ av deres to 
møter.  

 

 

 

Vedtak; Det gjennomføres to 
arrangementer i venneforeningen  

høsten -24 

 

Espen og Birgi=e:  

Undersøker om vi kan få ,l et event med 
Jonas på biblioteket i Longyearbyen i 
september 

Egil og Brita:  

Undersøker om vi kan få ,l et event med 
Jonas i Gudbrandsdalen 

Birgi=e og Signe Maria: 

Jobber videre med hvordan vi kan få ,l en 
online-formidling med Jonas, gjerne re=et 
mot ,dligere besetningsmedlemmer og 
de yngre med ,lknytning ,l 
radiostasjonen 
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Hilde, Therese og Cecilie: 

Undersøker om vi kan få ,l et event med 
Jonas et sted på Østlandet. Hilde følger 
opp Norsk Polarklubb som har styremøte 
15.6 

19/24 Status økonomi, inkludert 
utestående fordringer v/ Egil  

Forslag ,l vedtak;  

Status tas ,l orientering 

Egil informerte om foreningens økonomi 

Totalt disponibelt beløp per 30.05 er kr. 
20800,-  

Vedtak: 

Status tas ,l orientering. Arbeidet med å 
verve betalende medlemmer og selge 
bøker fortse=er 

20/24 Muligheter for å søke økonomisk 
stø@e 

Dersom venneforeningen skal øke 
sin akSvitet, er vi avhengige av god 
økonomi og sikre muligheter for 
finansiering.  

Brita er usordret på å se på 
stø@eordninger på fastlandet. Signe 
S og Espen er usordret på å se på 
stø@eordninger på Svalbard 
Mulighetsrom legges fram i 
styremøtet 

Forslag ,l vedtak; Framleggene tas 
,l orientering og det nedse=es et 
arbeidsutvalg som tas innspillene 
videre og lager søknadsgrunnlag. 

Styret bør se@e seg ned og jobbe med 
de@e. 

Vedtak: 

Framleggene tas ,l orientering og det 
nedse=es et arbeidsutvalg som tar 
innspillene videre og lager 
søknadsgrunnlag.  

 

Brita og Hilde begynner å se på 
muligheten for ulike stø=eordninger.  

 

Signe S og Espen rapporterer ,l Hilde når 
de har oversikt over muligheter på 
Svalbard 

21/24 Eventuelt Vi prøver å få Sl å invitere noen inn i alle 
styremøter som kan gi oss informasjon 
om/ innspill Sd arbeidet vårt for IR. 

Brita har snakket med adm. dir. Rune 
Midtgard i Store Norske og invitert han Sl å 
være gjest på neste styremøte (eller neste 
e@er det) 10-15 minu@er om 
Energiprosjektet på IR, og effekter av 
fredningen. 

 


